







1

» touch screen

Can store parameters, adjust parameters, etc.



2

» roll film device

Independent film pulling system



3

» heat seal

According to the material, the temperature can be adjusted, and the heat seal is tight



4

» cutting device

The cutting method can be customized according to your own needs

Contact us

□□□□□

□□□ □□□ □□□ □□, □□ □□ □□



□□□ □□□ □□□ □□□ □□□ □□□ □□□ □□□ □□□ □ □□□□.



特點

1. 包裝速度: 60-120bags/min
2. 包裝規格: CE 認證
3. 包裝範圍: 1-100ml
4. 包裝袋型: 3 side seal, 4 side seal
5. 機器材質: 不銹鋼
6. 機器重量: 300Kg
7. 機器尺寸: (L)640x(W)700x(H)1580mm
8. 其他特點: ...

特點

| | |
|------------------|--------------------------|
| Model: | DS-200Y |
| Packaging speed: | 60-120bags/min |
| Measuring range: | 1-100ml |
| Bag size: | L:30-180mm W:15-100mm |
| Bag type: | 3 side seal, 4 side seal |
| Machine texture: | Stainless steel |
| Power: | 220V.50-60HZ.1.2KW |
| Machine weight: | 300Kg |
| Machine size: | (L)640x(W)700x(H)1580mm |

Company profile



Foshan Dession 工厂 设备 生产 各种 食品 ---Foshan Nanhai 工厂 设备 生产 各种 食品 30, 工厂/生产线 2 条 生产线。
 Dession 工厂, 工厂, 工厂 设备 生产 各种 食品。 工厂, 工厂/生产线/生产线, 工厂, 工厂 设备 生产 各种 食品 80 工厂
 工厂 设备 生产 各种 食品 工厂 设备 生产 各种 食品。 工厂 设备 生产 CE 工厂。



Contact us

— OUR CUSTOMERS —



EXHIBITION RECORD



Contact us

AFTER-SALES SERVICE



1. 我們提供專業的技術支持，包括產品安裝、使用說明書、故障排除等。
2. 我們提供24小時的熱線服務，隨時為您解答問題。
3. 我們提供免費的現場維修服務，確保您的設備正常運行。

(備註：本服務僅限於本公司生產之產品，恕不適用於其他品牌之產品。)

OUR ADVANTAGE

On-site installation,
commissioning and training



High automation, simple
operation and labor saving



High automation, simple
operation and labor saving

Life long technical
service support

Design 1. The design is based on the actual situation of the customer's factory.
2. The design is based on the actual situation of the customer's factory.
3. The design is based on the actual situation of the customer's factory.
4. The design is based on the actual situation of the customer's factory.
5. The design is based on the actual situation of the customer's factory.

PACKAGING SHIPPING



1



2



3



4



5



6

□□□ □□□ □□ □□□ □□ 15-30□, □□, □□ □□ □□(DHL □)□□□.

